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БЕОГРАД - Паре од Телекома неће бити потрошене на кампању.

  

Ову поруку послао је јуче премијер Мирко Цветковић, који је у Скупштини одговарао на
питања посланика.

  

- Кад би трансакција с Телекомом и била обављена у мају, тај новац у овој календарској
години не би могао да буде утрошен - казао је Цветковић и додао да приватизација
Телекома нема никакве везе с финансирањем буџета, јер је „буџет стабилан, а средства
стижу како је планирано“.

  

- Приватизација јавних предузећа је у интересу државе и грађана. Верујем да ће
опозиционе странке схватити да треба приватизовати и Телеком и друга јавна
предузећа - истакао је Цветковић, уз напомену да ће приватна својина бити основа за
развој српског друштва.

  

Премијер је нагласио да Влада не сматра да је потребно да предузећа као што је
Телеком Србија на дуги рок финансирају буџетске потребе, већ би њихов профит
требало реинвестирати и омогућити да се ти ресурси даље развијају. Одговарајући на
питања посланика ДСС Ненада Поповића, Цветковић је истакао да Телеком у прошлој
години јесте остварио знатан профит, који би могао да буде искоришћен у проширење
техничке базе, наводећи да су тој компанији потребна нова улагања. Он је поручио и да
је поступак продаје Телекома вођен транспарентно, кроз тендерску процедуру у којој се
не зна унапред ко ће бити купац.

  

(Курир)
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